
Interpelace: řešení skládky Motol 

Na koho: radní MČ Praha 5 Milan Vrkoč 

Vážený pane radní, 

Děkuji za vaši odpověď na mou interpelaci z 16.4. 2024 ve věci situace Motolské 

skládky. 

Mám doplňující otázky: 

1. Jednání s paní poslankyní Krutákovou i náměstkem ministra ŽP p. Levým 

měla být podle vás o možnosti získání dotací. Jaké dotace a v jaké výši se 

snažíte zajistit? Na jaké konkrétní sanační práce? 

2. V odpovědi jste uvedl „jakmile bude k dispozici i právní rozbor posledního 

rozsudku ve věci motolské skládky, budu svolávat další schůzku pracovní skupiny k 

motolské skládce“       Jaké je složení pracovní skupiny a kdy byla vytvořena? 

3. Kolikrát se pracovní skupina za vašeho působení na radnici sešla a jaká 

byla její agenda? 

 

Prosím o písemnou odpověď 

 

Lubomír Brož 

 

 


